

KERATAN AKHBAR

NAMA AKHBAR: SINAR HARIAN (MENJELANG BAJET)

TARIKH: 25 SEPTEMBER 2019

MUKA SURAT: 10

Kerajaan perlu berbelanja lebih

Bagi merancang ekonomi selain menambah perolehan negara

SHAH ALAM

Kerajaan perlu berbelanja lebih bagi merancang ekonomi selain menambah perolehan negara melalui projek berdaya maju yang dapat meningkatkan pendapatan rakyat.

Ketua Pegawai Eksekutif Majlis Tindakan Ekonomi Melayu Bersatu Berhad (MTEM), Ahmad Yazid Othman berkata, dasar penjimatan akan memberi kesan kepada semua pihak yang terjejas akibat keadaan pasaran tidak menentu selain harga komoditi minyak tidak stabil.



AHMAD YAZID

Menurutnya, dasar yang dipilih untuk Bajet 2020 akan menentukan cabaran yang bakal dihadapi kerajaan bagi memenuhi kehendak rakyat.

"Pendapatan kerajaan rendah dan terhad, jadi kerajaan kena cari jalan untuk membina projek yang menjana ekonomi yang sedikit sebanyak akan menggerakkan perbelanjaan dalam negara.

"Kita harap kerajaan



Kerajaan diminta perbanyakkan perumahan mampu milik bagi membantu rakyat memiliki rumah sendiri.

mengambil dasar berbelanja. Jika ambil dasar penjimatan, ia akan memberi kesan kepada semua pihak.

"Selain mengenal pasti industri tertentu bagi meningkatkan pendapatan negara, kerajaan perlu buat dasar yang akan menaikkan gaji rakyat biasa. Gaji terlampau rendah di sebalik produktiviti kita," katanya kepada *Sinar Harian* di sini semalam.



Beliau turut menyarankan kerajaan menumpukan perhatian terhadap beberapa industri seperti agro teknologi, bekalan makanan dan ekonomi digital, selain memperbanyakkan perumahan mampu milik.

"Banyak perkara kerajaan

kena buat tetapi dari segi dasar pun kena ubah. Buka pelbagai industri canggih pun jika gaji masih rendah dan kos sara hidup tinggi, kita akan berada dalam keadaan yang sama juga.

"Kerajaan kena ambil keputusan yang jelas, keras dan tegas dengan membina lebih banyak projek yang akan mendatangkan hasil kepada rakyat," katanya.

REAKSI



Kementerian Kerja Raya menzahirkan

harapan supaya kerajaan dapat menyediakan peruntukan lebih besar kepada Kementerian kami menerusi Bajet 2020 supaya projek infrastruktur yang dirancang terutama di Sabah dan Sarawak dapat dibangunkan serta diselenggara."

- Menteri Kerja Raya, Baru Bian